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内容概要

　　同样在做题，同样熬通宵，同样很努力，为什么有人圆状元之梦，有人却黯然落榜？
　　因为高考不仅拼努力的程度，更要拼对精准高考信息的把握程度和备考技巧的事疆轾度　　何谓
“信息”？
“信息”即高考动向，信息决定方向。
　　新课标高考必考考点的信息动向为：一是分值比重上，小题（容易题和中等难度题）占到试卷总
分的80％以上；二是考查形式上，小题考查更具综合性，且手段翻新，思维跳跃性较大，解法多样。
　　何谓“技巧”？
“技巧”即备考方法，方法得当才能走向成功。
　　高考阅卷老师总结发现，小题因其题小，是考生失分较多的地方。
在特别重视基础的一轮复习中，重视并掌握小题答题技巧，在最短的时间里提高其得分率是高考制胜
法宝之一。
　　为了帮助同学们在一轮复习中牢牢抓住基础分，我们邀请了多年研究高考的命题专家和多所名校
的一线名师，编写了本书。
本书策划60练，着力体现集约训练和信息导向：　　集约讪练——6口天快速完成一轮复习全部内容　
　按照《考试大纲》的考查要求和近年高考的命题趋势，本着一轮复习注重基础的原则，本书化整为
零，将全部高考必考考点分为60练。
每一练都进行了周密设计，对解题思想、方法及其掌握程度都有明确的训练要求，使同学们完全可以
通过60天的集约训练快速完成一轮复习的全部内容，并达到会中求简、会中求巧、会中求准的境界。
　　信息导向——洞悉高考命题动向及考查题型　　命题专家权威发布历年考点的n种命题动向　　
特设“命题动向”栏目，从命题要点、动态发布．命题趋势三个方面高屋建瓴，洞察高考命题趋势，
权威发布2012高考命题动向。
试题又从细微处切人，找准近年高考命题特点，揭示高考考点规律，重视基础知识与核心考点。
这让同学们甩掉杂乱盲目的备考状态，找对方向，以不变应万变。
　　一线名师精心设计命题热点的n种考查形式　　针对每一个命题热点精心设计n种考查形式，每练
设置经典题和创新题，既有对高考经典考题的实战演练，又有逼真的模拟测评。
重视试题的层次性，合理调控难易程度，实现多角度多层次的考查，这完全契合当前课标高考试题的
命制精神。
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章节摘录

版权页：   插图：   1.China's National Health and Family Planning Commission now requires places with
confirmed cases of H7N9 bird flu should report the latest development on a daily __. A.base B.basis C.foundation
D.ground 2.I do not intend to follow that,because we shall have an opportunity to do so on another____.
A.occasion B.situation C.condition D.environment 3.Hawking has been seeking answers to questions about the
nature of the universe and recently voiced many __. about the future of life on the earth. A.concerns B.doubts
C.complaints D.objections 4.Fantasy is one of the common __ in advertising that could mislead young audience.
A.measures B.techniques C.reasons D.secrets 5.If you're sitting with arms and legs hanging freely,it's probably a __
that you're relaxed and feeling comfortable. A.mark B.signal C.sign D.symbol 6.Women's handbags now weigh
a(n) __ of 1.5 kg in the UK,a great 75% less than that of two years ago. A.range B.amount C.total D.average 7.My
English teacher is really very warm-hearted.I'll never forget the __ he has done me. A.favor B.deed C.help D.value
8.Many people are still in the __ of writing silly words in public places. A.custom B.habit C.practice D.routine
9.Many of the letters to the headmaster expressed the __ that the student was innocent and he shouldn't be
punished. A.satisfaction B.regret C.belief D.concern 10.Mr.Wang was a much older doctor but Mr.Li had the great
____ of experience. A.interest B.success C.advantage D.honor 11.China has got a good __ for fighting against the
flu with its careful and smooth organization. A.knowledge B.influence C.reputation D.impression 12.He was
unable to come to the ceremony,but he sent his son to accept the __ in his place. A.reward B.award C.invitation
D.offer 13.At first she tried to take __ of the meeting but I soon put her in her place. A.charge B.place C.command
D.control 14.A country should mainly rely on the __ and wisdom of its own people. A.strength B.energy C.force
D.appearance 15.Because of the continuous heavy rain,the building of the new campus is far behind __.
A.regulation B.procedure C.schedule D.campaign 16.He lost __ and decided no longer to take part in the job
interview at the last minute.
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